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Referat fra årsmøtet 2023 i Vangsjøen Vel 
 
Årsmøtet ble avholdt Skjærtorsdag 6. april 2023, kl. 16.00, i peisestua på Vangsjøen fjellstue.  
 
Vellets medlemmer møttes i peisestua på fjellstua til årsmøtesaker, kaffe, boller og en god prat! 
Vertskapet på fjellstua, Aleksander Øiestad, ønsket årsmøtet velkommen til fjellstua. 
 
Det var vel 40 fremmøtte på møtet, som representerte 32 medlemskap/husstander. 
 
Vangsjøen Vels leder, Rolf Jørn Karlsen, ønsket velkommen og gav ordet til møteleder. 
 

1. Valg av møteleder og referent 
Svein Taksdal ble valgt som møteleder og Cai Birger Nesset ble valgt til referent. 

 
2. Godkjenning av innkalling og dagsorden 

Innkalling og dagorden ble godkjent av årsmøtet. 
 

3. Årsberetning for 2022 
Rolf Jørn Karlsen gjennomgikk hovedpunktene i årsberetningen. Disse var: 
• Bålplassen 
• Familiedag  
• Dugnadsarbeid 
• Stier og skilt 
• Samarbeid med Melladn Turløyper (MT) 
• Samarbeid mellom hytteforeninger og Øystre Slidre kommune 
• Oppfølging av Vangsjøen Vels hjemmeside og Facebook-side 

 
 Årsberetningen ble godkjent av årsmøtet.  

 
4. Revidert regnskap 2022 

Cai Birger Nesset gjennomgikk regnskapet for 2022, som var revidert og godkjent av vellets 
revisor Tor Løken.  

 
Regnskapet ble godkjent av årsmøtet. 

 
5. Budsjett 2023 

Cai Birger Nesset orienterte om styrets budsjettforslag.  
 
Det er budsjettert med kr 45 000,- i kontingentinngang i 2023, som innebærer et noe høyere 
beløp enn kontingentinngang i 2022, men lavere enn budsjettert for 2022. 

 
Budsjettet består av hovedposter som tilrettelegging av stier/turmål/info tavle, 
skogrydding/høstdugnad, samarbeid og støtte til skiløyper/løypelag, årsmøtet, familiedag, 
drift av webside. Dette gjenspeiler hovedaktiviteter i vår velforening. 
 
Det forslåtte budsjett har et underskudd på kr 15 450,-.  Dette vurderer styret vil muliggjøre 
tiltak og aktiviteter i tråd med vellets formål. Dette vil ikke innebære noen risiko da vellet har 
en beholdning pr 31.12.2022 på kr 65 750,33. 
  

 Budsjettet ble godkjent av årsmøtet. 
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6. Valg 
Valgkomiteens innstilling til årsmøte påsken 2023 
 
Leder:   Rolf Jørn Karlsen  2 år (Gjenvalg) 
Styremedl.:  Svein Taksdal   2 år (Gjenvalg) 
Styremedl.:  Grete Marie Rogne  1 år (Ikke på valg) 
Styremedl.:  Cai Birger Nesset  1 år (Ikke på valg) 
 
Revisor: Tor Løken, 1 år (gjenvalg) 
 
Ny valgkomite (alle stiller til gjenvalg): 
• Oddrun Rudi, leder 
• Frøydis Langslet 
• Gunder Skiaker 

 
Årsmøtet sluttet seg til valgkomiteens innstilling til nytt styre, samt valgkomiteens forslag til 
valgkomite. 

 
7. Vangsjøen Vels hederspris 

Styret ønsket i 2023 å tildele Vangsjøen Vels hederspris til Knut Sæbu. Han har gjennom en 
årrekke brukt sine gode kunnskaper og erfaring når det gjelder å utvikle og forbedre 
løypenettet i vårt fjellområde. Vellet vil uttrykke stor takk for den innsatsen som Knut har 
nedlagt – og fortsatt nedlegger – i dette arbeidet.  
 
Velforeningens leder, Rolf Jørn Karlsen, vil etter påsken overbringe prisen og årsmøtets store 
takk til Knut Sæbu. 

 
8. Orientering fra Mellad´n turløyper 

Vangsjøens Vels sin representant i Mellad´n turløyper, Svein Taksdal, orienterte. 
 
• Andre sesong med egen løypemaskin  
• Mange svært positive tilbakemeldinger på løypenett og standard på løypene 
• 232 personer har (så langt) bidratt med investeringsbidrag! Tusen takk! 
• Mange utbedringer og omlegginger av traseene – og en del videre forbedringer som skal 

gjøres framover 
• Lang sesong – med mange turer med løypemaskinen. Trolig ender vi over 50 turer – som 

de er ble budsjettert med 
• Garasje til løypemaskinen er ferdigstilt i samarbeid med Yddin og Javnlie løypelag 
• Nært og godt samarbeid med Ydding og Javnlie løypelag på mange områder. 
• Mellad’n har fått gode tilskudd fra kommunen, Sparebankstiftelsen Øystre Slidre, DNB-

stiftelsen 
• Årlige løypebidrag bedre enn i fjor, men så langt under budsjett (nådde budsjett på 

slutten av påsken) 
 

Det ble spurt om snøscooterprreparering bak Rundemellen kan gjøres med dobbel bredde, 
da dette vil gjøre nedfarten tryggere og enklere. 
   
Det kom opp spørsmål om løypekjøringen som Terje Goflebakke gjør for Øyangen Vel, og 
delvis i samarbeid med Vangsjøen Vel, kunne registreres på appen Skisporet. 

 
9. Innkomne forslag 

Det var ikke innkommet forslag til behandling på årsmøtet. 
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Orientering fra styret om aktuelle saker 
a. Stier, løyperydding, klopper, etc. 

Stadig et behov for rydding og vedlikehold av stinettet 
Det er et ønske blant annet å åpne gammel sti fra Langehytta (stopp 10 – ute på odden) og 
langs Vangsjøen (dette er en eldre sti fra 1930 tallet). 

 
b. Styret ser på mulighet for å lage nytt kart/info tavle over turstier i området 

Styret vil arbeide med å sette opp en infotavle med kart og stier mm, samt annen aktuell 
info. Plasseringen vil naturlig være i nærheten av P plassen ved fjellstua. 

 
c. Mulig familiedag til sommeren 

Styret vil satse på å arrangere familiedag sommeren 2023. Legges til sannsynligvis første helg 
i august. Send gjerne inn ideer/innspill til styret om tema og opplegg. Temaet «stølsliv» ble 
spilt inn. 
 

d. Dugnad 
Styret foreslår en dugnad til høsten -23 for å forbedre stien sørover langs Rabalsvatnet, samt 
utbedring av løypetraseen i Djupdalen. 
Tidspunktet blir lørdag i helgen mellom høsteferieukene uke 8 og uke 9. 
 

e. Plan for ny bru over Røyreåni (mellom Røyre og Vangsjøen) 
Planen er foreløpig i bero, men er fortsatt aktuell. 

 
f. Noen ord fra eier av fjellstuen, Aleksander Øiestad 

Aleksander Øiestad orienterte om den driften av fjellstua. Det tas imot grupper som sørger 
for sitt eget hushold.  Et tysk reisebyrå har avtale med fjellstua og det har vært et betydelig 
antall gjestedøgn. I påsken har fjellstua vært brukt til årsmøter i flere hyttevel, samt 
påskegudstjeneste. 

 
 
Annet: 
 Hjertestarter: 

 Det er plassert en hjertestarter i varmestua ved siden av fjellkiosken.  
Styret vil, i samarbeid med Røde Kors, sørge for at denne er i tilfredsstillende stand. 
Nøkkel til døra til varmestua henger ved siden av døra. 

 Samling for fugleinteresserte: 
Rolf Jørn Karlsen orienterte om samling for den lokale fugleforeningen på «Setern» 
(hytta til Rolf Jørn på Rabalen) den 8. juni kl. 18 – 22.  Interesserte er velkommen! 

Stølskonsert: 
Det blir også sommeren -23 arrangert stølkonsert på Rennsend; tidspunktet er den 
14. og 15. juli. 

Betaling på P-plassen ved fjellstua: 
Det er satt opp plakat som opplyser om avgift på kr 20,-.  Det ble opplyst at dette 
beløpet bidrar til å dekke utgifter som Gunnar Nerstad har for brøyting av denne 
plassen. 


